
Merre visz az utam? 

 

Hamarosan itt a félév, osztályunkból mindenki igyekszik javítani és jobban teljesíteni. A 

sikerért mindent meg kell tenni.  

 

Én a Báthory István Technikumot választottam, azon belül a divattervező szakot. Korábban 

úgy gondoltam, hogy művészeti iskolába megyek. A gimnáziumot nehéznek véltem, és ott 

csak érettségit kapok, szakmát nem. Itt öt év alatt mindkettőt megszerezhetem.  

A divaton belül inkább a tervezés fogott meg. Szeretek rajzolni, ez mindenképpen előny. Azt 

hiszem, hogy a tervezéshez szükséges fantázia és kreativitás – legalábbis alapjaiban – megvan 

bennem. A technikumban bizonyára sokat lehet fejlődni megfelelő szorgalommal, kitartással.  

 

 

 

Azt még nem tudom, hogy a középiskola után merre folytatom: tanulok, dolgozni kezdek, hol 

leszek. De addig még bőven van időm.  
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